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Vragen van de leden Van
Toorenburg en Schermers (beiden
CDA) aan de ministers voor Jeugd en
Gezin en van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over hulpverlening
aan kinderen die slachtoffer zijn van
seksueel misbruik. (Ingezonden
19 november 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het item
«Misbruikte kinderen in de kou»?1

2
Hoe gaat u bewerkstelligen dat de
hulpverlening aan kinderen die
slachtoffer zijn van seksueel misbruik,
hulp die zeer moeizaam op gang blijkt
te komen, wordt bespoedigd en
verbeterd?

3
Welke rol is in dezen weggelegd voor
Slachtofferhulp NL, waarvan de
directeur zelf, en naar het oordeel van
deze leden terecht, uiteenzet dat deze
organisatie de expertise niet in huis
heeft om adequaat te kunnen
behandelen? Wat zou deze
organisatie wel voor de kinderen en
hun ouders/verzorgers kunnen
betekenen (gericht doorverwijzen?)

4
Hoe kan de rol van de huisarts, die
volgens hoogleraar De Ruiter een
actieve rol moet vervullen, worden
geoptimaliseerd zodat de
slachtoffertjes sneller bij de juiste
professional terecht komen? Is in

dezen nog een rol weggelegd voor
kinderartsen?

5
Ziet u een rol voor de forensisch
geneeskundige van de GGD bij deze
problematiek?

1 EénVandaag, 17 november 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Rouvoet
(Jeugd en Gezin) (ontvangen
9 december 2009)

De vragen van de Kamerleden M.M.
van Toorenburg (CDA) en J.P.
Schermers over hulpverlening aan
kinderen die slachtoffer zijn van
sexueel misbruik kunnen tot mijn
spijt niet binnen de gebruikelijke
termijn worden beantwoord.
De reden van het uitstel is nadere
afstemming van antwoorden met
betrokken partijen.
De beantwoording zal plaatshebben
omstreeks 8 januari 2010.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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